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朝陽科技大學
092學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	6341
	Course Number
	6341

	授課教師
	李宜娟
	instructor
	LEE,YI CHUAN

	中文課名
	進階幼兒美語
	Course Name
	Teaching English to Young Children (Advanced level)

	開課單位
	幼兒保育系(二進)三A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	此課程以培育學生成為專業幼兒英語師資為主，課程內容兼具理論與實務。透過此課程，學生能知曉如何針對不同年齡之幼兒設計不同的教案與活動，並能習得各種教學策略與教學資源。
	Objectives
	The course is intended to educate students to become professional English teachers of young children.  The content combines theories and practices.  The objectives of the course are to help students design lesson plans for children of different ages, and develop their professional competence in instruction, classroom management, and teaching strategies and resources.

	教材
	課堂講授, 情境營造與示範教學, 多媒體教學資源運用,分組討論及練習  


	Teaching Materials
	The instructor will stimulate students' learning motivation and use different kinds of strategies in order to help students gain the basic English proficiency.

	成績評量方式
	出席率及課堂參與情形--學期總成績斟酌予以加分或扣分; 隨堂測驗--30% ;期中考--30% ; 期末考--40%
	Grading
	Attendance and participation--according to students' performance; quizs--30%  Mid-term exam--30%; Final exam---30%

	教師網頁
	

	教學內容
	1.幼兒美語教學之現況、趨勢及應有的基本觀念、外語學習相關理論 

2.自然發音法與KK音標 

3.實用幼兒園所生活美語 (晨間、在教室裡、在體能活動場、午餐時間、午睡時間、衛生美語、心情美語...等) 

4.幼兒美語主題教學設計(如何配合相關的韻文、歌曲、遊戲、會話、活動…等)

5.教材教法與資源應用(基礎篇)
	Syllabus
	The purpose of this course is to help the students who will be kindergarten teachers increase their basic English abilities, confidence, and understand the appropriate teaching concepts, materials and strategies. The content of this course includes: 1. The trend, theories, and the basic concepts regarding Children’s learning of English, 2. Phonics, 3. Practical English in kindergarten and preschool (Morning English, Classroom English, Physical activities English, Lunch English, Sleeping time English, Routine English, and so on), and 4. Teaching themes and Topic in English.  Songs, rhymes, games, conversations, and activities related to each topic will be taught in class, too.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

